
THE INSURANCE ACT
(C.C.S.M. c. I40)

**Guarantee Corporation for Insurers Regulation,
amendment**

Regulation 4/2001
Registered January 5, 2001

Manitoba Regulation 140/90 amended

1 The *Guarantee Corporation for Insurers Regulation, Manitoba Regulation 140/90*, is amended by this regulation.

2 Subsection 2(1) is amended by adding the following after clause (d):

(e) accident and sickness insurance when written in conjunction with a policy of insurance in one of the classes referred in clauses (a) to (d).

3 Clause 5(1)(b) is amended by adding "when not written in conjunction with a policy of insurance in one of the classes referred in clauses 2(1)(a) to (d)" **after** "sickness".

LOI SUR LES ASSURANCES
(c. I40 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur la
corporation de garantie des assureurs**

Règlement 4/2001
Date d'enregistrement : le 5 janvier 2001

Modification du R.M. 140/90

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur la corporation de garantie des assureurs, R.M. 140/90*.

2 Le paragraphe 2(1) est modifié par adjonction, après l'alinéa d), de ce qui suit :

e) assurance-accidents corporels et assurance-maladie souscrites en même temps qu'une police d'assurance d'une des catégories mentionnées aux alinéas a) à d).

3 L'alinéa 5(1)b) est remplacé par ce qui suit :

b) assurance-accidents corporels et assurance-maladie qui ne sont pas souscrites en même temps qu'une police d'assurance d'une des catégories mentionnées aux alinéas 2(1)a) à d).